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Direktionsprotokoll 2014-09-23 
 
 

Plats och tid  Borås, kl. 14.00-15.00, ajournering 14.20-14.35 
 

Omfattning  §§ 38 -42 
 
 

Beslutande  Ulf Olsson (S) ordförande 
Margareta Lövgren (M) 1-e vice ordförande 
Eva Johansson (C) 2-e vice ordförande 
Mats Palm (S) 

Mattias Olsson (M) 
Annette Carlsson (M) 

 
 

Ersättare   
Lena Palmén (S) 
Morgan Hjalmarsson (FP) 
Christer Forsmark (S) 

 
Adjungerade                Ida Legnemark (V) 
 Kristina Hasselblad (MP) 
  Ronnie Rexwall (Kommunens väl) 
  Krister Maconi (-) 
 
Övriga  Lena Brännmar, förbundsdirektör  
 Joakim Svärdström, regionutvecklingschef  
 Christina Klaar, förbundssekreterare 
 Svante Stomberg, kommunchef Borås 
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Sekreterare…………………………………………………………… 
Christina Klaar 

 
 
 
 
 

Ordförande ………………………………………………………….. 

Ulf Olsson 
 
 
 
 
 

Justerare……………………………………………………………… 

Margareta Lövgren 
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§ 38  Fastställande av dagordning 
 

Direktionen beslutar 
 

att fastställa dagordningen 
 
 
 

§ 39  Val av justerare 
 

Margareta Lövgren (M) utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
 
 
 
 
 

§ 40 Förslag till avtal avseende utbyggnad av E 20 
 

Direktionen för Boråsregionen, Sjuhärads kommunalförbund beslutade 2013-05-30 
att underteckna avsiktsförklaring för att medfinansiera utbyggnaden av E20 på 
sträckorna förbi Vårgårda, Vårgårda till Vara, förbi Skara samt Götene till Mariestad 
med 15 mnkr i 2013 års penningvärde under förutsättning att samtliga ingående 
kommuner, kommunalförbund samt Västra Götalandsregionen undertecknar 
motsvarande avsiktsförklaring. 
 
Förslag till finansiering redovisas av förbundsdirektör.  
 
Ulf Olsson (S) ordförande, framför att Borås Stads politiska ledning anser att 
ärendet är av en sådan karaktär att den ska underställas Borås Stads 
kommunfullmäktige.  
 
Margareta Lövgren (M) vice ordförande, yrkar att det ska framgå i protokollet en 
motivering varför ordförande som enda ledamot i direktionen vill att ärendet ska 
underställas kommunfullmäktige, då ingen finansiering krävs från kommunerna och 
att han inte tidigare under ärendeberedning flaggat för detta och att en tidsplan tas 
fram av kansliet samt att finansieringsplan tas fram av kansliet. 
 

  
Direktionen beslutar 
 att återremittera ärendet till förbundskansliet för att förtydliga finansiering samt att ta fram 

en tidplan för vidare hantering av ärendet. 
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§ 41  Anmälningsärenden 

 
Följande ärenden anmäls och läggs till handlingarna 

 
1. Vårgårda kommun – Årsredovisning 2013 för Boråsregionen, Sjuhärads 

kommunalförbund 
2. Tranemo kommun – Årsredovisning 2013 för Boråsregionen, Sjuhärads 

kommunalförbund 
3. Borås Stad – Årsredovisning 2013 för Boråsregionen, Sjuhärads 

kommunalförbund 
4. Varberg kommun – Fyllnadsval av adjungerad ledamot till Sjuhärads 

kommunalförbund från den 15 september till den 31 december 2014 
 

 
 

§ 42 Nästa sammanträde 
 

Nästa sammanträde äger rum 23-24 oktober, Två Skyttlar i Örby, Marks kommun. 
 

Tema för dagarna är yrkesutbildning för vuxna. Hur ska kommunalförbundet jobba 
för att matcha arbetsliv och utbildning? 
Förhinder meddelas förbundssekreterare snarast. 


